

Title (en)

Truck equipped with a locking device for at least a door of a cabinet.

Title (de)

LKW mit einer Verriegelungsvorrichtung für zumindest eine Tür eines Raums.

Title (fr)

Camion équipé d'un dispositif de verrouillage d'au moins une porte d'une enceinte.

Publication

**EP 1808559 A1 20070718 (FR)**

Application

**EP 06290071 A 20060111**

Priority

EP 06290071 A 20060111

Abstract (en)

The device has a sliding curtain (9) with a door-locking bolt (31) and a stub (41), where the bolt co-operates with a bar (11). The bar is displaced between a bolt locking position and a bolt release position when a flat bar (45) is vertical and horizontal respectively. A crank (71) is fixed, by one end, to an end near the bar and another end is connected by a cable (19) to an actuator (15) displacing the bar between locking and release position, where the actuator is remote from the bar.

Abstract (fr)

Dispositif (1) de verrouillage d'au moins une porte (5, 9) adaptée pour être déplacée entre une position de fermeture et une position d'ouverture, du type comprenant un pêne (31, 41) de verrouillage de la porte (5, 9), et une barre (11) de blocage du pêne (31, 41). La barre (11) est adaptée pour être déplacée entre une position de blocage du pêne (31, 41) et une position de libération du pêne (34, 41) en position de fermeture de la porte (5, 9). Il comprend un actionneur (15) à distance de la barre (11), l'actionneur (15) étant relié par des moyens d'entraînement (19, 71) à la barre (11) et adapté pour déplacer la barre (11) entre sa position de blocage et sa position de libération.

IPC 8 full level

**E05B 63/24** (2006.01); **E05B 53/00** (2006.01); **E05B 65/16** (2006.01); **E05B 15/00** (2006.01); **E05B 17/00** (2006.01); **E05B 63/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05B 53/005** (2013.01); **E05B 63/244** (2013.01); **E05B 77/42** (2013.01); **E05B 83/12** (2013.01); **E05C 7/00** (2013.01); **E05B 15/004** (2013.01);  
**E05B 17/0041** (2013.01); **E05B 63/0052** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 1021024 A 19530213
- [X] WO 9405885 A1 19940317 - MARTIN JENS HERMAN [NZ]
- [X] US 4540207 A 19850910 - KLASSEN DANIEL A [US], et al
- [X] FR 2483500 A1 19811204 - SEGUTRONICA SA [ES]
- [X] DE 3911546 A1 19901115 - SCHMIDT FRANZ [DE]
- [A] DE 230213 C
- [A] US 3614147 A 19711019 - SPECTOR MORRIS

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

**EP 1808559 A1 20070718; EP 1808559 B1 20101013;** AT E484641 T1 20101015; DE 602006017502 D1 20101125

DOCDB simple family (application)

**EP 06290071 A 20060111;** AT 06290071 T 20060111; DE 602006017502 T 20060111